
Bestyrelsesmøde i Hareskov IF d. 29. januar 2024 kl. 19.30 
Deltagere: Jim (JM), Kim (KN), Carsten (CM), Frank (FH), Jakob S (JS -Referent), Keld (KM), Ane (AH), Palle 
(PM) og Jacob K (JK). 

Aĩud: Mogens (MI). 

Referat med grøn skriŌ 

1. Tjek ind, godkendelse af dagsorden og evt. supplerende punkter  
Dagsorden godkendt, Ingen supplerende punkter 

 
2. Ny organisering: 

a. drøŌelse og aŅlaring af ny organisering eŌer GF 2024 (bilag 2.1. og 2.2) 
JS og JK præsenterede opdaterede bilag vedr. organisering. Oplægget var suppleret med et 
oplæg Ɵl, hvilke opgaver der skal ligge i bestyrelsen fremover og med et bud på de vigƟgste 
indsatser for bestyrelsen i 2024. 
 
Bestyrelsen var generelt godt Ɵlfreds med opdateringen, som skitserer en langsommere 
implementeringshasƟghed og specielt det forhold, at der lægges op Ɵl, at alle fra 
nuværende bestyrelse, der ønsker at bidrage Ɵl bestyrelsesarbejder fremover, kan sƟlle op 
Ɵl valg på den kommende generalforsamling. 
 
Generel opbakning Ɵl den skitserede struktur.  

 FH nævnte at han ikke var blevet spurgt om han ville lave banefordeling fremover, 
og der desuden mangler opgaver vedr. SBU-dialog og besƟllinger af klubhus under 
hans opgaver. 

 AH nævnte at en vigƟg rolle er en hotline Ɵl spillere og forældre vedr. Holdsport – 
der kommer mange henvendelser ang. deƩe Ɵl hende. 

 KN nævnte at hans kardinalpunkt i det fremƟdige arbejde er de frivillige 
 JK nævnte at planen ikke er tænkt som ”alt-eller-intet”, men at det er noget vi 

arbejder hen imod, og dermed at der naturligt vil være ubesaƩe roller i 
begyndelsen. 

 PM pointerede at det er vigƟgt for selvstændigt arbejde at man har/får 
Ɵlstrækkeligt mandat Ɵl sine Ɵldelte opgaver. 

 
På valg Ɵl kommende periode: PM, CM, MI, AH, KM  
 

b. Vedtægter (bilag 2.3)  
JK præsenterede, at de vedtægter, der var blevet drøŌet på sidste møde i december, nu var 
blevet opdateret eŌer kommentarerne på sidste møde. Ikke alle havde læst materialet, så 
det blev aŌalt at deadline for Ɵlbagemeldinger er 9/2, som sendes Ɵl JK. 
Kommentar: Udmeldelser – skal ændres så det bliver Ɵl kassereren  
 

c. Status på rekruƩering 
AkƟoner siden sidst: 



 AĬoldt møde med forældre 2016-2018 lørdag 16/12 2023. 4 ud 25 deltagere har 
Ɵlkendegivet at de gerne vil bidrage med frivillige – opfølgning udestår.  

 Kim: Ny kandidat Ɵl Bestyrelsen – Kasper Hoff 
  

Ideer: Udsendelse af mail Ɵl alle medlemmer ang. opgaver 
 

d. Dialog med Kirke Værløse om BUT 
Møde aĬoldt i uge 4 (Deltagere Kim og Jacob + Emil fra KV)  
Indtryk var at de er en klub som vores og vi ikke har noget at tabe med at gå videre med 
iniƟaƟvet. 
Spørgsmål Ɵl bestyrelsen: Skal vi gå videre? 

 Generelt stemning: Ja, vi skal gå videre 
 JM: Samarbejde er godt – og kan give noget ”ekstra”. Og man kan hjælpe hinanden 

– også på områder man ikke havde forudset 
 JK: Vær opmærksom på evt. forskellige holdninger – f.eks. spillesƟl eller andet  
 PM: Overvejelser om man evt. kan finde en børneudviklingstræner via 

samarbejdsaŌale med FCN, eller måske få dækket dele af behovet derigennem 

Fordeling (KV 15 Ɵmer pr mdr. / HIF 40 Ɵmer pr mdr.) 

Beslutning: Vi går videre med planerne om samarbejde om BUT. 

Næste skridt: Fælles jobopslag, som KN og JK har dialog med KV om. 

3. Fremlæggelse af regnskab 2023 (bilag 3.1, 3.2 og 3.3) 
Overskud: 168.000 kr. (162.000 kr. fitness / 6.000 kr. HIF) 
Budget: 90.000 
Hovedårsager Ɵl afvigelse fra budget: 

 Flere medlemmer og dermed større konƟngent 
 Flere rejser og flere trænere og dermed større udgiŌer 

Halvdel af overskud fra Fitness går Ɵl opsparingskonto for Fitness 
I 2023 var der 1071 betalende medlemmer (Fodbold + Fitness) 

 
4. Dialog om forslag Ɵl budget 2024 (bilag fra pkt. 3) 

BudgeƩet minder om regnskabet for 2023stort set en forlængelse af sidste års budget, dog med 2 
nye poster: 

 UdgiŌer Ɵl en Børneudviklingstræner og en Ungdomsudviklingstræner (2*120.000) 
 Grusbaneudvikling (100.000) 

Disse nye investeringer betyder et budgeƩeret underskud på ca. 188.240 kr (fodbold 299.740, 
fitness overskud 111.500), som forventes dækket af foreningens egenkapital. 

5. Forberedelse af Generalforsamling 2024: 
a. Indkaldelse og annoncering 
b. Dagsorden 
c. Evt. nedsæƩelse af forberedelsesgruppe 

 
Ad a) Ane står for annoncering 



Ad b) Som vi plejer + punkt vedr. vedtægtsændringer. Evt. henvisning Ɵl ændringsforslag men det 
behøver ikke blive offentliggjort på forhånd. 
Ad c) Ikke nødvendigt 
 
FH: Nogen der gør sig nogen tanker om nyt formandskab? 
KN: Hvis ikke andre melder sig, så er jeg villig Ɵl at sƟlle op som formand. 
 

6. Orientering om dialog med DBU Sjælland om DBU Børneklub 
Møde aĬoldt med SBU uge 2 2024. (PM, KN, JS, JK, FH) 
Umiddelbar reakƟon fra mødet, er at vi skal søge om at blive DBU børneklub. Det giver nogle 
fordele (branding + 25 Ɵmer konsulent/år) og der er ikke nogen egentlige ulemper, der er dog 4 
punkter der skal opfyldes: 
 
1. Prioritering af BF økonomisk + organisatorisk  
2. TilsluƩe sig DBU børnesyn 
3. TilknyƩe en Børneudviklingstræner 
4. Etablere en ”BørnepoliƟk” 

Punkter som vi reelt burde opfylde under alle omstændigheder. 

Beslutning: Vi går videre med ansøgning 

7 Kort orientering: 
 Hareskov Fitness, inkl. HAS 

Alt godt. Stadig venteliste (ca. 40). Enkelte problemer med graƟster. 
 Opfølgning på nytårshilsen 

2 reakƟoner:  
o ”Hvorfor bliver 87-årige ikke nævnt i brevet? (spillere ml. 4-80)” 
o ”Mon 2024 bliver året, hvor vi lærer ikke at tage granulat med ud fra kunstbanen” 

 Bestyrelsesmiddag d. 2. februar 
Vi glæder os, enkelte mangler at melde Ɵlbage 

 BM-referater på hjemmesiden 
Seneste referat er lagt op på hjemmesiden 

 DBU Sjællands delegeretmøde d. 3. februar 
JK deltager og giver referat på næste BM 

 Kunsten – lys, træer og benyƩelse 
PM: Lys er besƟlt, afventer levering.  
KM: Træbeskæring – pt ikke noget nyt. ”Keld giver den et skud mere”. 

 InspiraƟon fra DBU Jylland (bilag 7) 
Enighed om, at der var interessante punkter Ɵl inspiraƟon i indlægget 
 

8 Evt. herunder evaluering af mødet 
AH: HMB har sat opslag om Sct. Hans 2024 i deres medlemsblad. Vi bør kontakte dem Ɵdligt, ang. 
samarbejde omkring arrangementet. 
KN: Fodboldskole Ɵlmelding er i gang - pt 200 Ɵlmeldte (ca. 50 p/150 d)  
JK: Tak for godt møde 
 


